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Onderwerp RE Stichting ZWIC
IH

Ja eens Vanuit hun perspectief een zeer wel te begrijpen interpretatie maar wel glijdende schaal met veel

grijstinten

Eens maar heb hier gesteund

I0 2g

Niemand iets meer van gehoord

En nog iets anders ^^^zei te9en rnij dat ze besluitvorming willen stroomlijn en dat ze alle VWS voorsteilen met

budgettaire consequenties over gerelateerd aan corona in Vijfhoek willen behandelen Nu vind ik persoonlijk 5H om

verschillende redenen niet ideaal maar ik snap behoefte aan stroomlijning wel om het interdepartementaal
allemaal wat ordentelijker te laten lopen en kan ons intern ook helpen Is het een idee om besluitvormingscluster
te vragen hier eens over na te denken hoe we dit zouden kunnen vormgeven Ook morgen even in MT bespreken
misschien

Voor mij is dit nieuws 5H dan Eens met stroomlijnen maar 5hoek word ik ook niet enthousiast van prima
om b clusterte vragen
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Ondenverp RE Stichting ZWIC

Dank voor de nadere info Zoals ik in mijn mail aangaf zullen we dit dinsdag aan onze minister voorleggen
Daarbij kan ik overigens geen garantie geven dat wij dinsdagmiddag al uitsluitsel kunnen geven Verder wil ik je

graag in herinnering brengen dat ik op jouw mondelinge vraag wat ik mijn minister zou meegeven ik heb
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aangegeven dat ik daar nog op terug zou komen en dat heb ik gedaan in onderstaande mail

Noqeen fijne 2 paasdag
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Onderwerp RE Stichting ZWIC

Zoals je weet lieb ik op verzoek van onze minister ikv de aangehouden motie Asscher contact gezocht met
van de stichting ZWIC Gisteren lieb ik om helderheid gevraagd tav de doelgroep welke

zorgprofessionals de beoordeling wanneer een individu in aanmerking komt voor nitkering uit het fonds en

de boodscliap tbv de mediacampagne die volgens him planning as donderdag van start zal gaan Op mijn
verzoek heb ik nav een toehclitend gesprek gevraagd tbv onze besluitvorming of de Stichting him
antwoordcn wil mailen

Bijgesloten vindje de brief aan die ik zojuist heb ontvangen

10 2e

Ik heb onze minister gemeld dat je morgen onderstaand voorstel zie jouw mail liieronder aan de jouwe
voorlegt met een positieve aanbeveling zoals je mondeling zei en met een cap VanmtVWS denken we dat

een cap van] voor liand lijkt te liggen aangezien de Stichting uitgaat van circa 10 2a1° 2a

Hierbij opgemerkt dat in de bijgesloten brief ook him antwoord staat op mijn vraag wat als er meer middelen

zijn dan aanvragen laten we het hopen Op dit antwoord kom ik na besluitvonning nog temg bij de

Stichting

Ter info

met

denken over het verhaal van de mediacampagne
indien het fonds met een bijdrage vannit de overheid wordt gevoed maken we nadere afspraken over timing

van betaling en wat te doen als er uiteindelijk minder aanvragen binnenkomen dan er financiele middelen

zijn
Via de D66 fractie is eveneens

het uitkeren van middelen nit het fonds naar de nabestaanden van de door Corona getroffen
zorgprofessionals Dit is een aparte vraag die we vanuit VWS niet hebben meegenomen en ook niet wordt

voorgelegd morgen aan de minister van Financien

afgesproken uiterlijk woeiisdagoclitend beslnit te laten weten dit ivin mee kiumen10 2e

benaderd met de vraag of hij ikv fiscaliteit iets kan doen bij10 2e

Gezien het feit dat onze minister morgenavond met Asscher spreekt over de aangehouden motie ter

voorbereiding op het debat van as donderdag wil ik je vragen of ik morgenmiddag kan vememen wat jullie
minister besloten heeft Hopelijk gaat dit lukken Dank alvast voor je hulp

Fijne 2de Paasdag verder
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Onderwerp Stichting Z WIC
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Ik zou je nog even bij je terugkomen over dit voorstel

♦ Ik begrijp dat inmiddels al benaderd zou zijn en dat hij zou hebben geconstateerd dat dit niet dit

weekend verder besproken hoefde te worden Mocht ik toch iets van hem horen dan iaat ik je het weten

10 2e

Dit voorstel Iaat volgens mij zien dat er behoefte is aan goede afspraken om tot een meer ordelijke
besluitvorming te komen over Coronagerelateerde uitgaven Dat is iets voorde komende weken ik begrijp uit

jouw toelichting dat de behandeling van dit voorstel daar niet op kan wachten

• Uit de toelichting die je stuurde maak ik op dat het gaat om uitgaven waar een directe link kan worden gelegd
met het coronavirus In die zin zijn het coronagerelateerde uitgaven Tegelijkertijd is het geen maatregel
noodzakelijk voor de bestrijding van het Coronavirus maar gericht op een compensatie van slachtoffers van

Corona Dat vereist een politieke weging die alleen mijn minister kan maken Daarbij zullen wij hem meegeven

dat het wel gewenst is zoals jij ook al aangaf dat er van tevoren een maximum wordt gesteld aan het

bedrag dat de overheid beschikbaar stelt Om toch tot een enigszins geordend proces te komen stel ik voor dat

we hem dinsdag een uitgewerkt voorstel voorleggen en dus niet dit paasweekend

Greet J


